
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 4. juli 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 930 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Susanne Zimmer (FG). 

 

Spørgsmål nr. 930:  

”Vil ministeren oplyse, om Sundhedsdatastyrelsen som del af en VVM og/eller en bre-

dere undersøgelse i forbindelsen med det stigende antal flyvninger m.m. i Køben-

havns Lufthavn gennemfører en registerundersøgelse, der kan fastslå, om der er en 

overhyppighed/overrepræsentation af astma blandt børn og voksen og/eller en over-

repræsentation af for tidligt fødte børn i områderne omkring Københavns Lufthavn?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt primo september 2022. 

 

 

Med venlig hilsen 
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